
 

 Číslo materiálu: 

Komise: pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 12.3.2013 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ladislav Šorčík, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, 

Aleš Kerner, Ladislav Čermák 

Karel Koubský 

 

Člen RM: není určen 

Příští jednání: dle potřeby (bude svoláno e-mailem) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 12.3.2013. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Sdílený kalendář (aktuální stav a průběh) 

Účastníci jednotlivých prezentací a schůzek seznámili ostatní členy komise s výsledky 

jednání ohledně kalendáře. Podle usnesení RM č. 95/13 vytvoří MÚ popis 

administrativních procesů související s pořádáním kulturních, sportovních a jiných akcí 

pořádaných na území města Kutné Hory. Tento popis bude podkladem pro návrh řešení 

sdíleného kalendáře a komise se jím bude zabývat, až ho bude mít k dispozici. 

2. Antispamová politika města 

Komise doporučuje využívat e-mailové blacklisty spíše pro „scoring“ (tj. bodové 

hodnocení na základě přítomnosti odesílajícího serveru na dané černé listině; podle 

celkového skóre vypočteného i z dalších kritérií se s e-mailovou zprávou nakládá dále) 

než pro přímou blokaci přijímání zpráv, přinejmenším pro důležité cílové adresy. 

3. The QUEST for Visegrad heritage  

Jan Moravčík navrhl využít pro tento visegradský projekt (na němž se za Kutnou Horu 

podílí odd. kultury a cest. ruchu) mobilní aplikace. Komise doporučuje využít spíše 

webovou aplikaci (vytvořenou s přizpůsobením pro mobilní přístroje), než přímo mobilní 

aplikace. Použití nativních aplikací by znamenalo vývoj nejméně 2–3 verzí pro různé 



operační systémy (zpočátku alespoň Android a iOS). Bude třeba zjistit další podmínky, 

včetně finančních. 

4. Web kutnahora.cz 

Komise doporučuje přizvat na příští schůzi šéfredaktor Kutnohorských listů Jana Šmoka, 

který připravuje nový web města (doména kutnahora.cz), s cílem projednat technické 

aspekty nového webu (import/export dat, propojení na sociální sítě, integrace s 

Kutnohorskými listy atd.). V současné době již běží na serveru v TC testovací prostředí 

pro přípravu nového webu, zcela nezávisle na tom stávajícím. 

5. Nový motorgenerátor TC  

Ladislav Čermák seznámil komisi se zkušenostmi s novým motorgenerátorem (po 

reklamaci). Motorgenerátor bez problémů zvládne dodávku energie pro 2 UPS napájející 

veškerou infrastrukturu TC ve Vlašském dvoře. Komise vzala informace na vědomí. 

6. WiFi přístup – Rytířský sál a Radnická 

Ladislav Čermák informoval komisi o zprovoznění WiFi přístupu pro veřejnost. Komise 

poskytla technická doporučení pro provoz přístupových bodů a doporučila informovat 

občany prostřednictvím sdělovacích prostředků (zveřejnění v Kutnohorských listech již 

připraveno) a na místech samých. 

7. Weby a související věci v organizacích a obch. společnostech města 

Komise se zabývala informacemi ve sdělovacích prostředcích, týkajících se zprovoznění 

nové podoby webu Průvodcovské služby s.r.o. Komise doporučuje v této oblasti 

maximální spolupráci mezi městem a jeho příspěvkovými organizacemi a obchodními 

společnostmi, s cílem snížit celkové náklady a zajistit jednotnou prezentaci města 

navenek. 

8. Kutná Hora dostupná všem 

Jan Moravčík a Lukáš Jelínek informovali o podrobnostech ohledně realizace projektu 

„Kutná Hora dostupná všem“, které se dozvěděli z materiálů k projektu. Součástí má být 

instalace elektronických kiosků a míst pro stažení mobilních aplikací (přes WiFi a 

Bluetooth). V projektu schválilo v září 2012 (s následnou korekcí v lednu 2013) 

zastupitelstvo smlouvu o smlouvě budoucí kupní, na základě které odkoupí příslušné věci 

od společnosti Městské lesy a rybníky Kutná Hora s.r.o. Technické aspekty bohužel 

nebyly konzultovány s komisí IT, přestože byla do projektu zainteresována komise 

cestovního ruchu. Komise IT toto považuje za chybu, neboť mohla doporučit postup pro 

optimální využití kiosků i přístupových bodů v návaznosti na komunikační infrastrukturu 

a na další HW a SW prostředky IT. Vzhledem k nepřítomnosti Karla Koubského, který 

byl koordinátorem projektu, se komise k této záležitosti vrátí v budoucnu. 

9. Různé 

Ladislav Čermák informoval o stavu převodu domény nemkh.cz na Oblastní nemocnici 

Kolín, a.s. Záležitost je nyní ve fázi příprav na uzavření převodní smlouvy. Komise vzala 

informace na vědomí. 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 207/13 k zápisům komisí RM   

Rada města I. b e r e n a v ě d o m í zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií 

dne 12.3.2013 pro 8, proti 0, zdržel se 0. Pan tajemník informoval, že se zúčastnil společného 

jednání komise se zástupci MÚ ohledně sdíleného kalendáře, úřad splnil veškeré požadavky 

komise. Reakce RM: 0 

 

Zapsal: 

Vystavil: 

Elektronicky ověřil: 


